

Notulen Algemene Voorjaars Ledenvergadering 8 mei 2023:

Aanwezig: Zie presentielijst.

Afwezig met kennisgeving: Piet Dijkman, Willem Vlietstra, Jouke Douma, Jan van Arkel, Siedo Bauke Jonker, Hylke de Boer, Richard van der Vliet, Mirthe Ritsma en Arjan Hovenkamp.



1. Opening: Dirk opent de vergadering om 20.00 uur. We beginnen met een proza "Wat je geeft, krijg je terug". Hierna komt een filmpje.

2. Vaststellen agenda: Agenda wordt goedgekeurd.

3. Ingekomen stukken en mededelingen: Geeske meldt wie zich heeft afgemeld.

4. Notulen Ledenvergadering 25 november 2022:

- Notulen worden goedgekeurd.

5. Bestuurszaken:

- **Afscheid Douwe Jan Douma:** Douwe Jan neemt afscheid van het bestuur als Voorzitter Facilitair. Douwe Jan krijgt een boeket bloemen en een cadeaubon.
- **Benoemen Alex Jongedijk:** Alex wordt benoemd als Voorzitter Facilitair. Alex krijgt bloemen.
- **Jan Wijnsma:** Jan wordt benoemd tot lid van verdienste. Dirk benoemt wat Jan doet voor de vereniging en heeft gedaan in zijn tijd bij BCV. Jan ontvangt een beeld, een oorkonde en bloemen.
- **Pieter Schols:** Pieter wordt benoemd tot lid van verdienste. Pieter heeft zich ingezet voor de fusie samen met het hele bestuur van de VV Bergum. Pieter ontvangt een beeld een oorkonde en een bos bloemen.
- **Aize de Jong:** Aize is benoemd tot lid van Oranje Nassau. Hij krijgt namens FC Burgum nog een bos bloemen.

6. Actuele Financiële situatie:

- **Begroting 2023/2024:** Mark neemt ons mee in de begroting van het komende seizoen, 2023/2024. We komen op een verlies uit van bijna 40K. Verwachting einde van het seizoen ligt nog hoger. Dit komt voornamelijk door de kosten van het clubgebouw. De kosten voor de VVE zijn vooraf niet goed ingeschat door de gemeente.
- **Contributieverhoging:** Mark heeft een begroting gemaakt voor het komende seizoen. Hierin is verwerkt de contributieverhoging en verhoging van de kantineprijzen.
- Mark legt uit hoe het voorstel voor de contributieverhoging tot stand is gekomen. Mark heeft gekeken bij de omliggende verenigingen hoe de contributie daar is en laat zien wat de leden nu betalen en wat het voorstel is vanuit het bestuur. **Leden stemmen unaniem in met de contributie.**
- **Sjoerd Hoekstra:** Sjoerd vraagt hoe het kan dat er nu al zoveel onderhoud aan het gebouw nodig is. Mark geeft aan dat de gemeente hier ook van geschrokken is. Wij dachten ook dat er een onderhoudscontract bij zat. De begroting van de VVE vanuit de gemeente blijkt niet te kloppen.
- **Pieter Schols** vraagt waar die 50K dan van is. Dat is hem niet duidelijk. Dit is een post die puur voor reservering is.

- **Sietse van der Meer:** wanneer komt het geld van veld 1 en 3, oude velden. Hier moet eerst het bestemmingsplan voor veranderd worden. Daarna kan er op de velden gebouwd worden en krijgen we als FC Burgum hier nog een bedrag voor.
- **Tjeerd Heidstra:** geeft aan dat het ook een optie kan zijn om zonnepanelen op de Lytse Westermar te plaatsen.
- **Sieds Bosma:** Sieds geeft aan dat de clubpas niet had hoeven voor de MOP/VOP. Dit pasje kost de FC Burgum veel geld. Wanneer vrijwilligers niet meer vrijwilliger kunnen zijn zonder hiervoor geld te krijgen, wie is dan nog vrijwilliger?
- **Taeke van der Meulen:** geeft aan dat hij niet spelend lid is maar betaalt 90 euro. Hoe zit dit?

7. Roeland Rusticus en Kees Noordmans:

- **Project iedereen is gelijk:** Lianne Kempe, Kees Noordmans, Patrick Brandenburg en Alina Tilkema. Kees geeft uitleg waar ze mee bezig zijn. Ze zoeken contact buiten de vereniging zoals bij SC Heerenveen vrouwen.
 - Vragen waar deze groep mee gestart is. Waar begin je? Waar is de behoefte vanuit de leden? Het team van dit project gaat optrekken met het team van het leden-tevredenheid onderzoek. Kees geeft aan dat ze beginnen vanuit een nulpunt. Vanuit dat nulpunt bekijken hoe je aandacht kunt geven aan het project iedereen is gelijk. Hoe kun je bewustzijn creëren en hoe ga je met elkaar om.
- **Project ledentevredenheidonderzoek:** Roeland neemt ons mee hoe zij bezig zijn met het ledentevredenheidsonderzoek. Roeland pakt dit samen op met Willem Vlietstra. Ze hebben navraag gedaan bij de KNVB. Roeland en Willem hebben stellingen bedacht waar je ja of nee op kunt antwoorden. Dit wordt uitgerold begin volgend seizoen, dat zal zijn rond eind september begin oktober. Dit tevredenheidsonderzoek is voor iedereen in te vullen. Leden, niet leden, vrijwilligers. De uitslag komt in de ALV van november. Het invullen van de lijst zal voornamelijk online zijn. Er wordt nog gekeken of het ook op papier anoniem ingevuld kan worden.

8. Voetbaltechnische Zaken:

- Ate vertelt als voorzitter Voetbal Zaken wat er op dit moment speelt binnen zijn team.
 - Voetbal Zaken is druk bezig met de inventarisatie voor het komende seizoen, hoeveel teams zijn er per lichting, welke trainer/leider bij welk team. Tot nu toe heeft nog niet elk team een leider en/of trainer voor het komende seizoen. Ate vraagt dan ook aan iedereen die aanwezig is, weet je iemand die nog iets kan betekenen voor het komende seizoen laat die zich melden bij Voetbal Zaken.
 - Voetbal Zaken is al enkele maanden bezig om een nieuw Voetbaltechnisch Beleidsplan vorm te geven. Inmiddels is er door voortschrijdend inzicht gebleken dat er enkele aanpassingen gemaakt moeten worden. Benjamin Sijtsma helpt het team van VZ hierbij.
 - Er is dit afgelopen seizoen veel tijd gestoken in de dames-geleding. Het aantal teams en de indeling zal misschien pas op het laatste moment gemaakt worden. Er is nog te veel onduidelijk.
 - Harke Bakkema is geslaagd voor de VKC cursus (Voetbal Kader Coach cursus). Dit geeft een extra stukje begeleiding voor onze trainers.
 - Komend seizoen komt er een zesde team bij. Er hebben zich 18 nieuwe leden gemeld voor dit team.

9. Rondvraag:

- **Dirk:** Oproep aan onze leden om te helpen. Hoe meer leden FC Burgum helpen, hoe minder onkosten we maken. Nu wordt veel uitbesteed en dit kost veel geld.
- Sjoerd Kloosterman en Dries Vietmeijer zijn gestopt. Zouden bloemen krijgen. Beide zijn ze niet aanwezig vanavond. Dirk zorgt dat ze alsnog de boeketten bezorgd krijgen.

- **Gooitzen Koopmans:** Afgelopen zaterdag waren er 3 wedstrijden, was niemand van het bestuur aanwezig. Klopt, maar er was een vertegenwoordiger aangesteld. Wanneer het eerste thuis is dan zijn de bestuursleden van dienst vooral in de bestuurskamer. Dan gaat de aandacht niet naar andere scheidsrechters. Dirk geeft aan dat dit inderdaad de aandacht van het bestuur heeft.
- **Teake van der Meulen:** Speelgelegenheid voor de jongste jeugd. Sietse van der Meer geeft aan dat dit verder onderzocht zou worden door de Freonen van FC Burgum. Dit is nog niet gebeurd.
- **Barteld de Jong:** Er komen toch nog steeds mensen met contant geld. Hoe kunnen we nog zichtbaarder maken dat we alleen pinnen? Wat doen we met teams die bier meenemen naar de box? Kan dit ook beter aangegeven worden dat dit niet mag?
- **Ted Hirdes:** geeft aan dat het eerste met de kampioenswedstrijd bij Leoardia wel bier had in de kleedkamer. Dit was aangeboden door Leoardia.
- **Sjoerd Hoekstra:** Er is subsidie voor Walking Football. De subsidie die is verleend is de subsidie voor het opstarten van het Walking Football, niet voor materiaal en dergelijke.
- **Sieds Bosma:** Sieds heeft Arie Wobma benaderd voor het kalken en andere werkzaamheden.

10. Sluiting: Dirk sluit de vergadering om 21.30 uur